
 

 

Zápis z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 15. února 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH), Petra Kafková (PK), Štěpán Novotný (ŠN) od 13:02, Marek 
Pavlovský (MP), Petr Přikryl (PP), Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV) 

Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Jiří Bobek (JB)  

Hosté: Eva Skořepová (ES) od 12:31 do 12:44 

 

(i) Projednání zápisu z předchozího zasedání VV ČSJ a kontrola úkolů 

 
Zápis z lednového zasedání Výkonného výboru byl jednohlasně schválen bez připomínek.  

 
 
K úkolu 20-14 (Vytvořit poptávku a zajištění nabídek pojištění činností a majetku ČSJ a jeho členů): 
Úkol trvá. JH informoval, že předseda ČSJ Radim Vašík podepsal pojistné smlouvy na šest nových lodí 
ILCA 6. Pojištění dvou zbývajících lodí si řeší sami reprezentanti, kteří mají loď v zápůjčce. 
 
K úkolu 23-16 (Připravit návrh na nové medaile pro MČR): 
Úkol splněn. MS předložil návrh nových medailí, který připravila ES, pro MČR 2025 včetně cenové 
kalkulace. 
 
K úkolu 23-17 (Připravit stanovisko k obdrženému podnětu k podpoře petice Vlastimila Šindýlka): 
Úkol splněn. JH informoval, že komise klubů nemá k dispozici oficiální dokumenty včetně rozhodnutí 
soudů, které se záležitostí zabývaly a nemůže si udělat objektivní názor na celou situaci. Přestože 
vzniklá situace spojená s problémy JK Poděbrady není KKL lhostejná, nemůže se ČSJ tímto způsobem 
vměšovat do občansko-právních a trestně právních sporů. JH zašle odpověď Vlastimilu Šindýlkovi. 
 
K úkolu 23-20 (Uzavřít se závodníky nebo zákonnými zástupci závodníků smlouvu o výpůjčce na čtyři 
starší svazové lodě ILCA a osm nových svazových lodí ILCA): 
Úkol trvá. ŠN informoval, že smlouvy na čtyři starší lodě ILCA jsou se závodníky nebo zákonnými 
zástupci závodníků uzavřeny. Uzavírání smluv na osm nových lodí ILCA probíhá se závodníky nebo 
jejich zákonnými zástupci průběžně. 
 
 

(ii) Sportovní úsek ČSJ 

 

1) informace z jednání sportovního úseku 
 
 
ŠN – podal informace z jednání Sportovního úseku ČSJ, které se konalo 8. 2. 2024 prostřednictvím MS 
Teams. Zápis z jednání SÚ ČSJ je přílohou tohoto zápisu.  
VV předložené informace projednal a vzal na vědomí. 
 



 

 

ŠN – informoval členy VV o žádosti Martina Krče na zařazení Lukáše Krče do týmu SCM B ILCA na 
sezonu 2024. SÚ žádost projednal a následně hlasováním žádost zamítl. 
VV bere předloženou informaci na vědomí. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje odebrání plánované zálohy na budget roku 2024 ve výši 

150 tis. Kč a odebrání nevyplaceného budgetu 2024 pro Viktora Teplého, který ukončil reprezentační 

činnost.  

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje uvolnění druhé části zálohy budgetu pro posádku Zosia 

Burská – Sára Tkadlecová ve výši 150 tis. Kč v rámci jejich schváleného budgetu pro rok 2024. 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
SÚ schválil hlasováním per rollam ze dne 9. 2. 2024 ohodnocení dle směrnice C21 – ohodnocení za 
výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory: 
 

2024 

Jméno závod  Umístění odměna 

Linda Dokoupilová MS ILCA 6 Youth, ARG 10. 17 978 Kč 

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje v souladu se směrnicí C21 – ohodnocení za výsledky na 
MS a ME pro členy RD a juniory na základě návrhu předsedy SÚ následující vyplacení odměny za 
výsledek: 10. místo ILCA 6 Youth World Championships 2024 - Linda Dokoupilová 17 978 Kč. Výkonný 
výbor ČSJ souhlasí s vyplacením odměny z rezervy rozpočtu ČSJ roku 2024. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
 

2) informace z komise vrcholového sportu 
 

ŠN – podal informace o činnosti Komise vrcholového sportu. Zápis o činnosti KVS je přílohou tohoto 
zápisu.  
Výkonný výbor vzal předložené informace na vědomí. 

 
 
 

  



 

 

 
3) informace z komise mládeže, činnost SCM a SpS 

 
PP – podal informace z jednání komise mládeže, které se konalo dne 7. 2. 2024 prostřednictvím MS 
Teams.  Zápis z jednání KM ČSJ je přílohou tohoto zápisu. 
 
VV předložené informace projednal a vzal na vědomí. 
 
PP – informoval o závěrech hodnotící komise pro výběrové řízení na trenéra SpS Feva. 

Vzhledem k faktu, že se přihlásil pouze jeden uchazeč o tuto pozici a splnil požadavky zadání 

výběrového řízení, prošli členové hodnotící komise doručené podklady tohoto jediného uchazeče.  

Hodnotící komise doporučuje VV ČSJ přijmout na pozici trenéra SpS Feva uchazeče Miroslava 
Horáka. Hodnotící komise doporučuje upravit trvání kontraktu ve smlouvě následovně:  
Smlouva se sjednává na období 1.3.2024 – 31.10.2024 s automatickým prodloužením vždy o jeden 
rok, max. do 31.10. 2027, s výpovědní lhůtou 3 měsíce. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje na pozici trenéra SpS Feva uchazeče Miroslava Horáka. 

Smlouva s M. Horákem se sjednává na období 1. 3. 2024 – 31. 10. 2024 s automatickým prodloužením 

vždy o jeden rok, max. do 31. 10. 2027, s výpovědní lhůtou 3 měsíce. 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
PP – informoval o závěrech hodnotící komise pro výběrové řízení na trenéra SCM 29er. 

Ve vypsaném termínu byly podány tři přihlášky. Kvalifikační požadavky pro přijetí do výběrového řízení 

splnili dva uchazeči. Hodnotící komise na základě bodového hodnocení dle vypsání výběrového 

řízení doporučuje VV ČSJ přijmout na pozici trenéra SCM 29er uchazeče Miroslava Horáka 

s doporučením provedení vyhodnocení práce trenéra před termínem automatického prodloužení 

smlouvy. Dále hodnotící komise doporučuje upravit trvání kontraktu ve smlouvě následovně:  

Smlouva se sjednává na období od 1. 3. 2024 do 31. 10. 2024, v případě oboustranné spokojenosti její 

automatické prodloužení do 31. 10. 2027, s výpovědní dobou 3 měsíce. 

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje na pozici trenéra SCM 29er uchazeče Miroslava Horáka. 

Smlouva s M. Horákem se sjednává na období od 1. 3. 2024 – 31. 10. 2024 s doporučením provedení 

vyhodnocení práce trenéra před termínem automatického prodloužení smlouvy vždy o jeden rok, max. 

do 31. 10. 2027, s výpovědní lhůtou 3 měsíce. 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, PP, MP, RV          proti: MS  zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
PP – předložil návrh na odkup deseti starších lodí 29er: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Loď č. CZE 
Cena dle návrhu 
správce majetku závodník 

2283 50000 Monika Křenková  

2285 46000 Sára Svobodová 

2282 46000 Anna Winklerova 

2280 36000 Vanda Navrátilová 

2287 46000 Luděk Růžička  

2279 42000 Pavel Havelka 

2281 36000 Kateřina Lokajíčková  

2286 42000 Ondřej Šercl 

2284 46000 Benovič Vojtěch 

2278 36000 Michal Sazama 

 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje odkup následujících deseti starších lodí 29er: Monika 

Křenková - loď CZE 2283, cena 50 tis. Kč; Sára Svobodová - loď CZE 2285, cena 46 tis. Kč; Anna 

Winklerová - loď CZE 2282, cena 46 tis. Kč; Vanda Navrátilová - loď CZE 2280, cena 36 tis. Kč; Luděk 

Růžička - loď CZE 2287, cena 46 tis. Kč; Pavel Havelka - loď CZE 2279, cena 42 tis. Kč; Kateřina 

Lokajíčková - loď CZE 2281, cena 36 tis. Kč; Ondřej Šercl - loď CZE 2286, cena 42. tis. Kč; Vojtěch Benovič 

- loď 2284, cena 46 tis Kč.; Michal Sazama - loď CZE 2278, cena 36 tis. Kč. 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0 

Návrh usnesení byl schválen. 

VV ukládá MS uzavřít se závodníky nebo jejich zákonnými zástupci či jejich kluby kupní smlouvy na 

uvedené starší lodě 29er. 

PP – podal informace o činnosti družstev SCM a SpS. Zprávy trenérů SCM a SpS za leden jsou přílohou 

tohoto zápisu. 

 

 

4) informace trenérsko-metodické komise a jachtařské akademie 
 
PK – podala informace o činnosti TMK za leden a únor. Dále PK informovala o zbývajících přednáškách 
Jachtařské akademie ČSJ. 
 
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 
PK – předložila členům VV návrh úprav směrnice C97.  
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ po diskuzi schvaluje návrh změn směrnice C97 s platností 

a účinností od 16. 2. 2024. 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV           proti: 0 zdržel se: 0 

Návrh usnesení byl schválen 

 
 

5) nominace na mezinárodní závody 
 
 
ŠN – předložil SÚ ČSJ nominaci lodních tříd na Youth Sailing World Championships 2024. 



 

 

SÚ schválil přihlášení následujících lodních tříd: IQFoil chlapci, IQFoil dívky, ILCA 6 chlapci, ILCA 6 dívky, 
29er chlapci a 29er dívky na závod Youth Sailing World Championships 2024, který se bude konat 12. 
– 20. 7. 2024 na Gardě. 
VV vzal předloženou nominaci na vědomí a ukládá DD uvedené lodní třídy přihlásit. 
 
 
Nominace ALT Fireball na MS FB 

ŠN – předložil změnu původní nominace ALT Fireball na MS, která byla schválena na lednovém 
zasedání VV, Geelong (AUS) ve dnech 9. – 16. 2. 2024. 
Posádky:  
Petr Kořan – Pavel Winkler 
Milan Šnajdr – Matěj Šnajdr 
Ladislav Vomáčko – Jiří Gemperle 
Příspěvek bude dělený rovným dílem mezi tyto tři posádky. Odůvodnění: Vzhledem k bezpečnostní 

situaci v Rudém moři a následným problémům v mezinárodní dopravě přes veškerou snahu nedorazil 

kontejner s loděmi do místa konání včas. Nominované posádky si byly schopny zajistit alespoň starší 

zapůjčené lodě a mohly se tedy závodu účastnit. 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schválil obdrženou změnu nominace ALT Fireball na MS, která byla 

původně schválená na lednovém zasedání VV (Geelong, Austrálie, 9. – 16. 2. 2024). Nově posádky: Petr 

Kořan – Pavel Winkler, Milan Šnajdr – Matěj Šnajdr, Ladislav Vomáčko – Jiří Gemperle. Příspěvek bude 

dělený rovným dílem mezi tyto tři posádky. 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV           proti: 0 zdržel se: 0 

Návrh usnesení byl schválen 

 

 

(iii) Administrativně-technický úsek ČSJ 

 

1) mistrovství ČR 
 
Nebyly předloženy žádné informace. 

 

2) informace z PR komise 
 
Výkonný výbor vzal na vědomí přehled PR za leden a plán práce na únor a březen, který je přílohou 

tohoto zápisu.  

 
3) informace z komise klubů, komise lodních tříd 

 
JH – podal informace z jednání komise klubů, které se konalo 13. 2. 2024 online přes MS Teams. Zápis 
z jednání KKL je přílohou tohoto zápisu. 
VV předložené informace projednal a vzal na vědomí. 
 
JH – předložil úpravy soutěžního řádu ČSJ (B5) související především se změnami Stanov ČSJ, které 
vzešly v platnost v březnu 2023. 
 



 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ po diskuzi schvaluje návrh změn soutěžního řádu ČSJ (B5) 

s platností a účinností od 16. 2. 2024. 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV           proti: 0 zdržel se: 0 

Návrh usnesení byl schválen 

 

JH – informoval o změně ve složení komise klubů, Martina Žižku nahradil nově jako člen KKL Martin 

Valík. 

VV vzal předloženou informaci na vědomí. 

 
JH – předložil žádost YC Frymburk z.s. o vznik základního členství v ČSJ.   
Výkonný výbor projednání této žádosti odložil, s tím že si vyžádá doplnění seznamu členů tak, aby 
tento subjekt splňoval aktuální znění registračního řádu ČSJ B3. 
 
RV – informoval, že dne 25. 1. 2025 bylo Městským soudem v Praze vydáno usnesení o zápisu RO ČSJ 
Ústecký a Liberecký kraj do spolkového rejstříku. 
 
Dále RV informoval, že dne 30. 1. 2024 bylo Městským soudem v Praze vydáno usnesení o zápisu RO 

ČSJ Plzeňský a Karlovarský kraj do spolkového rejstříku.  

RV – předložil návrh na změnu sídla RO ČSJ Královéhradecký a Pardubický kraj na adresu: Bratří Mannů 

408, 539 44 Proseč. Návrh byl předložen na základě žádosti Martina Srdínka, který je zvoleným 

předsedou tohoto spolku, aby sídlo bylo umístěno na této adrese. 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje změnu sídla RO ČSJ Královéhradecký a Pardubický na 

adresu: Bratří Mannů 408, 539 44 Proseč. 

 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0 

Návrh usnesení byl schválen. 

 

 

4) aktuální čerpání rozpočtu ČSJ 
 

RV – informoval Výkonný výbor o stavu čerpání rozpočtu roku 2023 ke dni 14. 2. 2024 a o stavu návrhu 

rozpočtu roku 2024. 

Výkonný výbor vzal uvedené informace na vědomí. 

 

(iv) Informace předsedy VV ČSJ a generálního sekretáře ČSJ 

 

Výkonný výbor obdržel návrhy na udělení čestných odznaků ČSJ. 
 
Udělení zlatého čestného odznaku ČSJ: 
Lubomír Hofmann, 1948 (navrhovatel KR a KSJ Vysočina) 
Ivan Kantorík, 1945 (navrhovatel Ladislav Hyrš) 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ jednohlasně schválil udělení zlatého čestného odznaku ČSJ těmto 
osobám: Lubomír Hofmann (1948), Ivan Kantorík (1945).  

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, PP, MP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0  
Návrh usnesení byl schválen. 



 

 

 
Udělení stříbrného čestného odznaku ČSJ: 
Zdeněk Adam, 1956 (navrhovatel Vodní sporty Duchcov) 
Jiří Bobek, 1958 (navrhovatel Ladislav Hyrš) 
Alexandr Dyškant, 1943 (navrhovatel KR a KSJ Vysočina) 
Jiří Krabička, 1954 (navrhovatel YC Dyje) 
Jiří Lejhanec, 1945 (navrhovatel YC Pardubice) 
Michael Maier, 1964 (navrhovatel Yacht Club SaS) 
Zdeněk Parůžek, 1959 (navrhovatel JK Toušeň) 
 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ jednohlasně schválil udělení stříbrného čestného odznaku ČSJ 
těmto osobám: Zdeněk Adam (1956), Jiří Bobek (1958), Alexandr Dyškant (1943), Jiří Krabička (1954), 
Jiří Lejhanec (1945), Michael Maier (1964), Zdeněk Parůžek (1959). 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, PP, MP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0  
Návrh usnesení byl schválen. 
 
RV – informoval, že dne 24. 1. 2024 byla prostřednictvím portálu NSA a datové schránky podána žádost 

ve výzvě „Podpora sportovních organizací svazového charakteru 2024“.  

 

RV – informoval, že dne 5. 2. 2024 bylo prostřednictvím portálu NSA a datové schránky odesláno 

vyúčtování neinvestičních dotací „Podpora sportovních organizací svazového charakteru 2023“. 

 

RV – informoval, že dne 12. 2. 2024 byla prostřednictvím datové schránky odeslána na NSA žádost 

o vydání závěrečného vyhodnocení akce MT223-00022, investiční dotace roku 2023. 

 

RV – informoval, že dne 6. 2. 2024 byla odeslána na Pražský hrad žádost o záštitu nad Mistrovstvím 

Evropy juniorů v olympijských lodních třídách 49er, 49erFX a Nacra 17 panem Prezidentem České 

republiky, které se bude konat 6. - 9. 6. 2024 v Černé v Pošumaví. 

 

RV – informoval, že dne 28. února 2024 se bude online konat čtvrtletní Townhall World Sailing. 

 

RV – informoval, že dnech 13. – 16. května 2024 se bude konat online pololetní zasedání World Sailing. 

 

RV – informoval, že dne 13. dubna 2024 se v maďarském Balatonfüredu bude konat zasedání výkonné 

rady EUROSAF. 

 

(v) Různé 

 

MP – podal informace z jednání Hladinové záchranné služby ČSJ, které se konalo 1. 2. 2024. Zápis 

z jednání HZS ČSJ je přílohou tohoto zápisu. 

 

Příští zasedání VV se bude konat ve čtvrtek, 14. března 2024 od 12 hod. přes Microsoft Teams. 

Zapsala: 

Dana Dvořáková 

Generální sekretář ČSJ 

 



 

 

Seznam příloh: 

1. Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 15. 2. 2024 

2. Zápis z jednání SÚ ČSJ – 10. 2. 2024 

3. Zápis z jednání KVS ČSJ – 4. 2. 2024 

4. Zápis z jednání KM ČSJ – 7. 2. 2024 

5. Zprávy trenérů SCM a SpS za leden 

6. Zápis z jednání KKL – 13. 2. 2024 

7. Přehled PR za leden a plán práce na únor a březen 

8. Zápis z jednání HZS ČSJ – 1. 2. 2024 

 

  



 

 

Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 15. února 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH), Petra Kafková (PK), Štěpán Novotný (ŠN) od 13:00, Marek 
Pavlovský (MP), Petr Přikryl (PP), Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV) 

Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Jiří Bobek (JB)  

Hosté: Eva Skořepová (ES) od 12:31 do 12:44 

1. Výkonný výbor ČSJ schvaluje odebrání plánované zálohy na budget roku 2024 ve výši 150 tis. Kč 

a odebrání nevyplaceného budgetu 2024 pro Viktora Teplého, který ukončil reprezentační činnost. 

2. Výkonný výbor ČSJ schvaluje uvolnění druhé části zálohy budgetu pro posádku Zosia Burská – Sára 

Tkadlecová ve výši 150 tis. Kč v rámci jejich schváleného budgetu pro rok 2024. 

3. Výkonný výbor ČSJ schvaluje v souladu se směrnicí C21 – ohodnocení za výsledky na MS a ME pro 

členy RD a juniory na základě návrhu předsedy SÚ následující vyplacení odměny za výsledek: 

10. místo ILCA 6 Youth World Championships 2024 - Linda Dokoupilová 17 978 Kč. Výkonný výbor 

ČSJ souhlasí s vyplacením odměny z rezervy rozpočtu ČSJ roku 2024. 

4. Výkonný výbor ČSJ schvaluje na pozici trenéra SpS Feva uchazeče Miroslava Horáka. Smlouva s M. 

Horákem se sjednává na období 1. 3. 2024 – 31. 10. 2024 s automatickým prodloužením vždy 

o jeden rok, max. do 31. 10. 2027. S výpovědní lhůtou 3 měsíce. 

5. Výkonný výbor ČSJ schvaluje na pozici trenéra SCM 29er uchazeče Miroslava Horáka. Smlouva s M. 

Horákem se sjednává na období od 1. 3. 2024 – 31. 10. 2024 s doporučením provedení vyhodnocení 

práce trenéra před termínem automatického prodloužení smlouvy vždy o jeden rok, max. do 

31. 10. 2027, s výpovědní lhůtou 3 měsíce. 

6. Výkonný výbor ČSJ schvaluje odkup následujících deseti starších lodí 29er: Monika Křenková - loď 

CZE 2283, cena 50 tis. Kč; Sára Svobodová - loď CZE 2285, cena 46 tis. Kč; Anna Winklerova - loď 

CZE 2282, cena 46 tis. Kč; Vanda Navrátilová - loď CZE 2280, cena 36 tis. Kč; Luděk Růžička – loď 

CZE 2287, cena 46 tis. Kč; Pavel Havelka - loď CZE 2279, cena 42 tis. Kč; Kateřina Lokajíčková - loď 

CZE 2281, cena 36 tis. Kč; Ondřej Šercl - loď CZE 2286, cena 42. tis. Kč; Vojtěch Benovič - loď 2284, 

cena 46 tis Kč.; Michal Sazama - loď CZE 2278, cena 36 tis. Kč. 

7. Výkonný výbor ČSJ po diskuzi schvaluje návrh změn směrnice C97 s platností a účinností od 

16. 2. 2024. 

8. Výkonný výbor ČSJ schválil obdrženou změnu nominace ALT Fireball na MS, která byla původně 

schválená na lednovém zasedání VV (Geelong, Austrálie, 9. – 16. 2. 2024). Nově posádky: Petr 

Kořan – Pavel Winkler, Milan Šnajdr – Matěj Šnajdr, Ladislav Vomáčko – Jiří Gemperle. Příspěvek 

bude dělený rovným dílem mezi tyto tři posádky. 

9. Výkonný výbor ČSJ po diskuzi schvaluje návrh změn soutěžního řádu ČSJ (B5) s platností a účinností 

od 16. 2. 2024. 

10. Výkonný výbor ČSJ schvaluje změnu sídla RO ČSJ Královéhradecký a Pardubický na adresu: Bratří 

Mannů 408, 539 44 Proseč. 

11. Výkonný výbor ČSJ jednohlasně schválil udělení zlatého čestného odznaku ČSJ těmto osobám: 

Lubomír Hofmann (1948), Ivan Kantorík (1945). 

12. Výkonný výbor ČSJ jednohlasně schválil udělení stříbrného čestného odznaku ČSJ těmto osobám: 

Zdeněk Adam (1956), Jiří Bobek (1958), Alexandr Dyškant (1943), Jiří Krabička (1954), Jiří Lejhanec 

(1945), Michael Maier (1964), Zdeněk Parůžek (1959). 



 
 

 

Zápis z jednání Sportovního úseku ČSJ (SÚ ČSJ) 

Jednání se uskutečnilo dne 8.2.2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams. 

 

Přítomen: Štěpán Novotný (ŠN), Karel Lavický (KL), Milan Hájek (MH), Miroslav Horák (MHK), 
Petra Kafkova (PK), Patrik Hrdina (PH), Roman Teplý (RT), Petr Přikryl (PP), Karel Bauer (KB), 
Tomáš Musil (TM) 

Omluven: Dominika Vaďurová (DV), Jakub Halouzka (JH), Petr Rychnovský (PR), Johana 
Nápravníková Kořánová (JNK) 

Host: Jan Hirnšál 

1. Nominace lodních tříd na WS MS Youth 2024 Garda 

SÚ schválil přihlášku lodních tříd IQFoil chlapci, IQFoil dívky, ILCA 6 chlapci, ILCA 6 dívky, 29er 
chlapci a 29er dívky na závod World Sailing MS Youth 2024 Garda. (Pro: ŠN, MH, MHK, PK, PH, 
RT, PP, KB, TM; Nepřítomen: KL) 

 

2. Žádost M. Krče o zařazení L. Krče do SCM B ILCA na sezonu 2024 

ŠN předložil SÚ žádost o zařazení L. Krče do týmu SCM ILCA na sezonu 2024 od M. Krče. SÚ 
žádost projednal a následně hlasováním zamítl. (Pro: ŠN, MH, MHK, PK, PH, RT, KB, TM; Zdržel 
se: PP; Nepřítomen: KL) 

 

3. Změna přidělení lodi Laser na rok 2024. 

ŠN informoval o zřeknutí se nároku na zapůjčení lodi od T. Chlumské. ŠN navrhl přidělení lodi další 
v pořadí Emmě Mahr. SÚ návrh přijal. (Pro: ŠN, MH, MHK, PK, PH, RT, PP, KB, TM; Nepřítomen: 
KL) 

 

4. Uvolnění druhé zálohy RD pro posádku Z. Burská - S. Tkadlecová 

ŠN přednesl žádost posádky Z. Burská – S. Tkadlecová o uvolnění dalších peněz z rozpočtu 
podpory RD. ŠN oslovil i další členy RD, s možností uvolnění druhé zálohy. Ostatní členi RD nutně 
další prostředky nyní nepotřebují. SÚ schválil uvolnění druhé zálohy pro posádku Z. Burská – S. 
Tkadlecová. (Pro: ŠN, MH, MHK, PK, PH, RT, PP, KB, TM; Nepřítomen: KL) 

Uvolnění RD sezona 23/24 

  Celkem do 30.4. uvolněno 2.1.24 uvolněno 17.2.24 

RD 24 

Bruská - Tkadlecová 555 150 150 
 

5. Hlasování Per Rollam o přidělení podpory dle směrnice C21 

SÚ schválil hlasováním Per Rollam ze dne 9.2. ohodnocení dle směrnice C21 pro: 

Linda Dokoupilová 10.místo ILCA 6 Youth World Championships 2024, ARG – 17 978,- Kč. 

(Pro: ŠN, TM, JH, MH, PH, RT, PP, MHK, KB, PR; Nehlasoval: JNK, KL, PK, DV) 

 

 



 
 

 

2024 

Jméno závod  umístění odměna 

Linda Dokoupilová MS ILCA 6 Youth, ARG 10. 17 978 Kč 
 

6. Schválení tohoto zápisu 

Toto znění zápisu ze schůze SÚ ze dne 8.2.2024 Sportovní úsek hlasováním Per Rollam 13.2.2024 
přijal (Pro: ŠN, TM, JH, MH, PH, RT, PP, MHK, KB, PR; Nehlasoval: JNK, KL, PK, DV) 

 

Zapsal: Štěpán Novotný                     Na vědomí: KVS, KM, TMK 

 



 
 

 

 Zápis činnosti Komise Vrcholového Sportu ČSJ (KVS) 

v období únor 2024 

 

Komise vrcholového sportu se zabývala následujícími záležitostmi: 

• ŠN – se účastnil schůzky se zástupci firmy Yarmill. 

o Téma schůzky: dopracování plánovacího a výsledkového modulu. 

o V týdnu od 26.2. ŠN plánuje další schůzku  

o Cílem je začátek kompletního užívání v rámci ČSJ od 1.4.2024 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Štěpán Novotný 

 

  



 
 

 

 
 
 
 

Hodnocení sportovců ČSJ 2022-2023 
 

 

 

 

 
 

  



 
 

 

V roce 2023 se konal první kvalifikační závod pro všechny lodní třídy na Olympijské hry 2024 World Sailing 

Mistrovství světa Haag v Holandsku. Podmínky v této lokalitě jsou velmi složité díky silnému proudu, větru a 

díky tomu velkých vln. Organizátoři umožňovali jen velmi omezené trénink v této lokalitě a podobné 

podmínky jsou v Evropě těžko k nalezení. Bohužel se na tomto závodě žádné české posádce nepovedlo 

kvalifikovat Českou republiku na Hry 2024. Nicméně šance na kvalifikaci v následující kvalifikačních regatách 

pro třídy ILCA 7, ILCA 6, IQFoil ženy a Formula Kite muži jsou velmi vysoké.  

V roce 2023 se uskuteční Evropská kontinentální kvalifikace ve třídě Formula Kite v rámci Mistrovství Evropy 

2023. Následují v lednu 2024 kvalifikační závody ILCA 6, ILCA 7 a IQFoil rámci jejich MS. V únoru 2024 se koná 

Mistrovství Evropy lodní třídy ILCA 6 a 7, které je zároveň další možností kvalifikace pro tyto lodní třídy. 

Poslední možností je Last Chance regata v dubnu, kde budou opět bojovat všechny lodní třídy zároveň o 

poslední místa. 

Z analýzy dosažených výsledků a již kvalifikovaných zemí je v dalších závodech šance na    kvalifikaci České 

republiky v lodních třídách ILCA 6, ILCA 7, IQFoil ženy a Formula Kite muži velmi vysoká. Český svaz jachtingu 

bude v roce 2024 vybrané závodníky reprezentačního družstva v těchto lodních třídách maximálně 

podporovat. 
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2023 Sailing World 

Championships 

The Hague 2023 Sailing 

World Championships 

The Hague, 

NED 

10 - 20 August 

2023 
x x x x x 

2024 ILCA 7 World 

Championship 

2024 ILCA 7 Men's World 

Championship* 

Adelaide, 

AUS 

24 - 31 

January 2024 
- - - x - 

2024 ILCA 6 World 

Championship 

2024 ILCA 6 Women's 

World Championship* 

Mar del 

Plate, ARG 

3 - 10 January 

2024 
- - - - x 

European 

Continental 

2023 Formula Kite 

European Championships* 

Portsmouth, 

GBR 

16 - 24 

September 

2023 

- - x - - 

European 

Continental 

iQFOiL 2024 World 

Championships* 

Lanzarote, 

ESP 

26 January - 3 

February 2024 
x x - - - 

European 

Continental 

ILCA Senior European 

Championship and Open 

European Trophy 2024* 

Athens, GRE 
16 - 23 

February 2024 
- - - x x 

Last Chance 

Regatta 

2024 Semaine Olympique 

Française* 
Hyeres, FRA 

18 - 27 April 

2024 
x x x x x 

 



 
 

 

 

 

 

 

Viktor Teplý ILCA 7, 1990 
 

Viktor se společně se svým bratrem Ondřejem připravuje v mezinárodní skupině jejíž součástí jsou sportovci 

ze Slovinska a Singapuru pod vedením chorvatského trenéra Luky Radeliče. Viktor absolvoval velmi náročnou 

zimní přípravu a sérii přípravných závodů. Na jaře 2023 absolvoval ME v Itálii, kde skončil na 29. místě 

z evropských zemí. Hlavním vrcholem pro Viktora bylo MS v Holandsku, což byla zároveň první kvalifikační 

regata na OH 24. Skončil na 57. místě. Podzimní část sezony bude dále absolvovat v plném tréninkovém 

zatížení, protože další kvalifikační regata se koná již v lednu 2024. Viktor se na obou hlavních závodech umístil 

v OH kvótě redukovaných zemí celkem i evropských zemí a má velkou šanci úspěšné kvalifikace na OH 24. 

 

Plán pro sezonu 2024 je absolvování kvalifikačních regat s cílem úspěšné kvalifikace na OH 24. 

 

Výsledky 2023: 

ME ILCA 7 – 29./160, evropské redukované pořadí 16./30 – 28 zemí evropská OH kvóta  

MS ILCA 7 – 57./138, redukované pořadí 34./66 – 39 zemí celková OH kvóta 

 

ČSJ doporučuje setrvání na pozici IS (plný úvazek). 

Ondřej Teplý ILCA 7, 1995 
 

Ondřej se společně se svým bratrem Viktorem připravuje v mezinárodní skupině jejíž součástí jsou sportovci 

ze Slovinska a Singapuru pod vedením chorvatského trenéra Luky Radeliče. Ondřej absolvoval velmi náročnou 

zimní přípravu a sérii přípravných závodů. Během zimní kondiční přípravy se zaměřoval na redukci hmotnosti 

o cca 8 kg, z důvodu přechodu na novou lodní třídu v roce 2022. Na jaře 2023 absolvoval ME v Itálii, kde 

skončil na 73. místě z evropských zemí. Hlavním vrcholem pro Ondřeje bylo MS v Holandsku, což byla zároveň 

první kvalifikační regata na OH 24. Skončil na 64. místě. Podzimní část sezony bude dále absolvovat v plném 

tréninkovém zatížení, protože další kvalifikační regata se koná již v lednu 2024. Ondřej se na obou hlavních 

závodech umístil v OH kvótě redukovaných zemí celkem i evropských zemí a má velkou šanci úspěšné 

kvalifikace na OH 24, zároveň jeho plán je pokračovat v dalším olympijském cyklu s cíle umístění se na 

Olympijských hrách 2028 v top 10. 

 

Plán pro sezonu 2024 je absolvování kvalifikačních regat s cílem úspěšné kvalifikace na OH 24. 

 



 
 

 

Výsledky 2023: 

ME ILCA 7 – 60./160, evropské redukované pořadí 23./30 – 28 zemí evropská OH kvóta 

MS ILCA 7 – 57./138, redukované pořadí 37./66 – 39 zemí celková OH kvóta 

 

ČSJ doporučuje setrvání na pozici IS (poloviční úvazek). 

 

Karel Lavický IQ Foil, 1985 
 

Karel absolvoval zimní přípravu ve Španělsku pod vedení slovenského trenéra. V zimním období se zaměřil 

na nabírání hmotnosti na ideálních 100 kg. Následně se během sezony snažil o udržení hmotnosti. V jarních 

měsících absolvoval řadu přípravných závodů a následně ME v Řecku, kde skončil na 53. místě. Následně 

pokračoval v přípravě směrem k MS 2024, co byla první kvalifikační možnost na OH 24. Zda skončil na 77. 

místě.  Karel se kvalifikační regatě umístil hluboko za kvótou redukovaného pořadí. Na ME se umístil v kvótě 

evropských zemí.  

 

Plán pro sezonu 2024 je absolvování kvalifikačních regat s cílem úspěšné kvalifikace na OH 24. 

 

Výsledky 2023: 

ME IQFoil – 53./91, evropské redukované pořadí 15./24 – 17 zemí evropská OH kvóta 

MS IQFoil – 77./93, redukované pořadí 33./43 – 22 zemí celková OH kvóta  

 

 

ČSJ nedoporučuje setrvání na pozici IS (poloviční úvazek). 

 

Alessia Palanti ILCA 6, 2003 
 

Alessia je mladá velmi nadějná závodnice, která se bohužel v loňském roce potýkala se zdravotními problémy. 

Pro sezonu 2023 se připravovala na Sardinii pod vedením místních trenérů. Absolvovala ME v Itálie, kde 

skončila na 48. místě. Dalším vrcholem bylo MS v Holandsku. Z tohoto závod musela odstoupit ze zdravotních 

důvodů. Ze získaných informací zimní příprava a fungovaní s trenéry není ideální, a proto bude zapotřebí 

Alessii pomoc v hledání lepšího trenérského zázemí. V druhé polovině sezony Alessi čeká MS u21, kde má cíl 

bojovat o medaile. Na ME se Alessie umístila v ME kvótě redukovaného pořadí evropských zemí. Alessie je 

stále mladá závodnice, letos se stále může účastnit juniorských závodů, velký talent českého jachtingu a ČSJ 



 
 

 

ji bude nadále podporovat a snažit se pomoci s trenérským zajištěním. Alessie hodlá nadále pokračovat a 

účastnit se i dalšího Olympijského cyklu. 

 

Plán pro sezonu 2024 je absolvování kvalifikačních regat s cílem úspěšné kvalifikace na OH 24. 

 

Výsledky 2023: 

ME ILCA 6 – 48./95, evropské redukované pořadí 23./30 – 28 zemí evropská OH kvóta 

MS ILCA 6 – odstoupení ze závodu 

 

 

ČSJ doporučuje setrvání na pozici IS (poloviční úvazek). 

 

Barbora Švíková IQ Foil, 2004 
 

Barbora je velmi mladá závodnice s výbornými výsledky v juniorských kategoriích, která se velmi úspěšně 

probojovává do dospělé kategorie. Zimní přípravu převážně absolvovala na Kanárských ostrovech pod 

vedením mezinárodních trenérů. Na jaře se ji podařilo vyhrát Světový pohár ve Francii. Kvůli školním 

povinnostem byla nucena vynechat ME. Na MS 23 velmi dlouho bojovala o kvalifikační místo. To ji nakonec 

o malý kousek uteklo a skončila na 36. místě. Barbora se umístil v celkové kvótě redukovaných zemí pro OH 

a je velmi pravděpodobné, že se nominuje na OH24. Barbora společně dalšími závodnice na lodní třídě IQFoil 

má šanci na hrách v roce 2028 bojovat o pozice top10. ČSJ plánuje vytvořit speciální tým pro reprezentační 

družstvo IQFoil ženy.  

 

Plán pro sezonu 2024 je absolvování kvalifikačních regat s cílem úspěšné kvalifikace na OH 24. 

 

Výsledky 2023: 

Světový pohár Hyeres – 1./22 

MS IQFoil – 36./88, redukované pořadí 15./33 – 22 zemí celková OH kvóta 

 

 

ČSJ doporučuje setrvání na pozici IS (poloviční úvazek). 

Kristýna Piňosová IQ Foil, 2005 
 



 
 

 

Kristýna nebyla v letošním roce zařazena do reprezentačního družstva pro OH 24, ale do RD28. Nicméně díky 

svým mimořádným výsledkům v juniorských kategoriích se do tohoto týmu probojovala na sezonu 2024. 

Zimní přípravu absolvovala ve Španělsku společně s českou juniorskou reprezentací. Účastnila se ME, kde 

skončila na 29. místě. Následně se účastnila série juniorských závodů, kde vybojovala titul Mistryně Evropy 

do 19 let. Jejím hlavním vrcholem bylo MS v Holandsku. Zde se projevila nevyježděnost v dospělé kategorii. 

Umístila se na 55 místě. Na MS u21 bojovala do posledního dne o medaile, ale bohužel skončila na 6 místě. 

Na podzim ji čeká další juniorské ME. V závodu ME a MS se umístila v celkové kvótě redukovaných zemí pro 

OH a má šanci se nominovat na OH24. Kristýna je v rámci ČSJ bráno jako jeden z největších talentů. ČSJ ji bere 

jako hlavní naději pro hry 2028 s šancí umístění mezi nejlepšími deseti, ale Kristýny talent a pracovitost ji 

může přinést účast již na hrách 2024. 

 

Plán pro sezonu 2024 je přechod z juniorských kategorií mezi dospělé a snaha úspěšné kvalifikace na OH 24. 

 

Výsledky 2023: 

ME IQFoil – 29./70, evropské redukované pořadí 10./21 – 28 zemí evropská OH kvóta 

ME u19 IQFoil 1./58 

MS IQFoil – 55./88, redukované pořadí 22./33 – 22 zemí celková OH kvóta 

 

ČSJ doporučuje setrvání na pozici DPČ. 

 

Kateřina Altmanová IQ Foil, 2004 
 

Kateřina absolvovala zimní přípravu společně se Barborou Švíkovou na Kanárských ostrovech a dále s touto 

skupinou absolvovala řadu přípravných závodů. Zaznamenala zlepšení v seniorských kategoriích. Neúčastnila 

se ME z důvodu přípravy na hlavní vrchol sezony MS v Holandsku. Na tomto závodě skončila na 57. místě. 

Sama tento závod považuje za nepovedený. Následně absolvovala MS u21. Zde skončila na 14. místě. Jejím 

cílem je i nadále úspěšná kvalifikace na OH24. Kateřina je stále velmi mladá, proto je pro ni hlavní cíl OH 28. 

 

Plán pro sezonu 2024 je absolvování kvalifikačních regat s cílem úspěšné kvalifikace na OH 24. 

 

Výsledky 2023: 

MS IQFoil – 57./88, redukované pořadí 23./33 – 22 zemí celková OH kvóta 

MS IQFoil u21 – 14./29 

 

ČSJ doporučuje setrvání na pozici SMLSP. 



 
 

 

Vojtěch Koška Formula Kite, 2005 
 

Připravuje se pod vedení polského trenéra. Vojtěch je velmi ambiciózní, absolvuje mnoho dnů na vodě. Ve 

své druhé sezóně zaznamenal výrazný posun. Na MS u21 skončil na 5. místě. Na MS 23 v Holandsku bojoval 

na hraně zlaté a stříbrné skupiny. Bohužel v posledním kvalifikačním dnu se nedařilo a skončil ve stříbrné 

skupině a tím přišel o možnost bojovat o místo na OH24 v tomto závodě. Vojtu čeká v letošním roce ještě 

ME, které je rovněž kvalifikačním závodem na OH24. Jeho šance na úspěšné kvalifikování se na OH jsou 

výrazné. Vojta přišel do jachtingu jako velmi nezkušený závodník s ohledem na taktiku a pravidla. Za pouhý 

jeden rok udělal obrovský pokrok. ČSJ ve Vojtovi vidí velkou naději a systematicky mu pomáhá zdokonalit se 

v těchto mezerách, i díky tomu se velmi zlepšuje. Vojtěch hodlá pokračovat i v dalším OH cyklu, kde jsou jeho 

šance na nominaci a kvalitní umístění top 10 velmi vysoké. 

 

Plán pro sezonu 2024 je absolvování kvalifikačních regat s cílem úspěšné kvalifikace na OH 24. 

 

Výsledky: 

MS u21 Formula Kite - 5./42 

MS Formula Kite 39./84, redukované pořadí 20./43 – 19 zemí celková OH kvóta 

 

ČSJ doporučuje setrvání na pozici SMLSP. 

 

Český svaz jachtingu velice děkuje OLYMP CENTRUM SPORTU MINISTERSTVA VNITRA za podporu 

jachtařských reprezentantů! 

 

Zpracovali Štěpán Novotný, předseda Sportovní úseku a Komise vrcholového sportu Českého svazu jachting 

      



Zápis z 6. jednání Komise Mládeže 2023-2027 

Dne 7. 2. 2024 od 20:00  Online MS Teams  

Přítomni: Přikryl Petr, Jana Košťálová, Petr Bříza, Michal Lojka, Jan Štěpánek 

 Omluveni: Ondra Bobek, Dan Audy 

Hosté: Radim Vašík, Petra Kafková 

 

1. Projednání – Návrhu seznamu lodí a zájemců o odkup lodí 29er z majetku ČSJ. 

Pořadí zájemců je stanoveno dle kritérii ALT 29er. Předsedkyně ALT 29er zajistí aktualizaci 

zájmu vůči nabízené ceně. Následně bude sestavena finální tabulka k předložení na nejbližší 

jednání VV ČSJ.  

2. Projednání evidence splnění sportovní činnosti na pronajatém majetku ČSJ (flotila lodí 

Optimist). U ostatních flotil kontrola již proběhla. 

3. Informování o průběhu, hodnocení probíhajících výběrových řízení, zejména došlé nabídky na 

trenéra SCM  29er. 

4. Informace o zřízení pracovních skupin pro aktualizaci směrnic týkajících se KM. 

K tomuto tématu proběhla rozsáhlá diskuse, až k samotné struktuře podporovaných skupin 

sportovců a trenérském zajištění těchto skupin. 

  

 

Diskuse probíhala průběžně k projednávaným tématům 

 

Schůze ukončena 21:30 

 

 

 

Zapsal: Petr Přikryl předseda KM 

 

 



Zpráva o činnosti SCM 29er leden 2024

Sportovní centrum mládeže
Lodní třída: 29er
Datum: 10.2.2024

Posádky SCM absolvovaly v rámci zimní přípravy ve dnech 2.-10.1. a 20.-28.2 dvě soustředění na Mallorce 
pod vedením polského trenéra Kajetana Jablonskeho. Na prvním soustředění zastoupil nepřítomného 
Adama Winklera Michal Sazama. Po ukončení tréninkového cyklu na Mallorce se tým přesouvá Do El-Balis, 
kde ve dnech 25. - 28.2. proběhne první závod Evropského poháru. 
Níže přikládám zprávu Kajetana z tréninku na Mallorce a krátkou prezentaci posádek SCM pro rok 2024.
M. Horák



Summary of the first camp with the CZE 29er team Palma de Mallorca 2-10.02.2024


I think the camp was good in general, we had some problems with the weather - two days without 
sailing because of too much wind (20knt+) with big waves and very low temperature around 11 
degrees Celsius. Mallorca is not an easy venue for new 29er sailors, Michal and Christian did not 
sail one more day (3 in total) because of too much wind for them. 


I am really happy with the behaviour of the sailors on shore. They are well organised, self-
sufficient in terms of cooking, keeping the house clean etc. They were always everywhere on time 
or even faster. They cook and eat good food, sleep at night and in general I was really positively 
surprised (they look better than my team in this area). 

They physical abilities are also very good, they can organise themself training on the gym without 
my help. They stretch after sailing for the recovery etc. - again very positive surprise for me. 


Boatwork


They have very good boats, which can race without hesitation on the gold fleet level. But the 
boats were not in very good shape, some ropes and systems needed (or still need) to be 
replaced, also the boat are sinking (taking water when sailing). We did a lot of boat work during 
the camp, a lot of things were new to them so the boats improved a lot. Sailors do not have 
necessary (but really basic) tools for the boat work, the received the list to for the next camp they 
will come prepared. They also did not have any dyneema or elastic on spare we could not do all 
the boat work that I wanted to do. We also talked a little how to keep the boats and all gear in 
better shape because I think in some areas they were doing it wrong. 


About sailing. 


Girls are a very experienced crew, other two teams are starting 29er (Peter know the boat but he 
is learning to be a crew so it was better). 


During the camp we focused on acceleration, boat handling and trim. Later we started to do more 
tacks and gybes. 


I found out that they are lacking really basic skills like proper trapeze or hiking position, they do 
not know how to accelerate the boat. This refers also to the girls. 

Also in tacks and gybes I found some (in my opinion) basic mistakes. 


Because of this all teams have to work on the same things, so there was no problem with 
organising the trainings and I think everybody was learning something new all the time. 


There was no problems with communication in English, sailors were very involved and learning 
fast so every day they were getting better. I am happy with the work we did on the water, on the 
end of the camp their sailing was much better than at the beginning. 


After every training we had a debrief with video analysis (from the water) and I showed them the 
exemplary videos from my “perfect video” library - mainly videos of my teams from Polish team. 

Almost every day Everyday I prepared some notes for the sailors, they have all of it on the Google 
Drive folder. In the same folder they also have all the videos from the water which were uploaded 
every day after sailing. I uploaded also some videos of my sailors from Polish team. 


From what I know from sailors - my system of work on the water was completely different from 
what they did before with Dominika. They adjusted fast and there was no problems with it after 
first day. 


Is this system was better for them - Peter and Kaja said that they are very happy with that and the 
camp in general. Other sailors were not willing to share their opinion so I am not sure ;)


From the head coach/federation point of view. 




Nela and Anna - I think girls team are very experienced but were lacking some (not a lot) basic 
skills, and have some bad habits which I tried to fix. I think they are learning fast so their sailing 
skills will be much better soon (comparing to 2023 season). But about their racing skills - I have 
no chance to check it because we did not used marks even once. And racing skills will be most 
important when talking about the results. But on technical side I think it is realistic for them to 
compete in top 10 girls in Europe this year, but I have to wait until El Balis to confirm that. 


Kaja and Peter - I think this team has huge potential in long term. They are very young and have 
perfect physical conditions for the 29er. Not sure if they can manage to have some good (top 3) 
results this year in U17 category (maybe in u17 mix), but next season they can be very good if 
their training, coaching and the whole plan for the season will be well organised. I think it is good 
to invest in this team for the long term (next season). 


Michal and Christian - they are both starting 29er, they are both very big, Christian is good for the 
crew but Michal is too heavy for the helm position. They did well on the camp, but they were really 
learning the basics so I can not tell much about them. They sailed for the first (and probably last) 
time together so this is also the factor. I think Christian can be good crew, I wait to see him on the 
next camp how he will perform with his “normal” helm. 



S C M  2 9 e r  2 0 2 4

CZE 3087  Karolína Lojková / Petr Pelnář
CZE 3088  Nela Viščorová / Anna Košťálová
CZE 3089  Adam Winkler / Kristian Bezušek



S C M  2 9 e r  -  P L Á N  2 0 2 4
Plán klíčových akcí 

18. – 26.11. 23 Trénink Mallorca
2. – 9.1.                 Trénink Mallorca
20. – 28.1. Trénink Mallorca
8. – 18.2.                 Trénink + EC El Balis
22. – 31.3. Trénink + EC Koper
duben / květen Trénink Gdynia
9. – 12.5.                 YDN Workum - EC
1. – 9.6.                 Pohár ČR Nové Mlýny, Trénink + EC Lipno
červen                 Trénink Gdynia
1. – 9.7.                 ME Gdynia
13. – 22.7. YS Worlds Garda
1. – 10.8.                 MS Aarhus
25.8. – 1.9. Nové Mlýny – Mistrovství ČR
15. – 22.9. Trénink + EC Balaton
20. – 27.10. Trénink + EC Garda

CELKEM – 120 dní na vodě

12 x tréninkový kemp 1 x Mistrovství ČR
1 x Mistrovství světa 6 x Eurocup
1 x Mistrovství Evropy 1 x Youth Sailing Worlds
5 x Pohár ČR 1 x Youth Dutch N Workum



C Z E  3 0 8 8
N E L A  V I Š Č O R O V Á /  A N N A  K O Š Ť Á L O V Á

NELA VIŠČOROVÁ (2006)
jachting od 2013, 29er od 2021  

4. místo Eurocup 29er v kat. dívky 2023
2. místo Pohár ČR 29er 2023, 1. dívky
3. místo Pohár ČR 29er 2022, 1. dívky
1. místo MČR i Pohár ČR RS Feva 2019
2. místo MS RS Feva v kat. dívky 2018

ANNA KOŠŤÁLOVÁ (2006)
jachting od 2015, 29er od 2019  

4. místo Eurocup 29er v kat. dívky 2023
2. místo Pohár ČR 29er 2023, 1. dívky
3. místo EC Lipno 2023 dívky (s Nelou)
3. místo Eurocup 29er v kat. dívky 2020
2. místo Pohár ČR RS Feva dívky 2016

  



C Z E  3 0 8 9
A D A M  W I N K L E R  /  K R I S T I A N  B E Z U Š E K

ADAM WINKLER (2007)
jachting od 2016, 29er od 2023  

LT Cadet
3 x 1. místo MČR 
2 x 1. místo Pohár ČR 
9. místo na ME
15. místo na MS

KRISTIAN BEZUŠEK (2009)
jachting od 2019, 29er od 2023/24  

LT RS Feva
1. místo MČR 2023
3. místo Pohár ČR 2023 
5. místo ME 2023
12. místo MM Maďarska 2023



C Z E  3 0 8 7
K A R O L Í N A  L O J K O V Á  /  P E T R  P E L N Á Ř

KAROLÍNA LOJKOVÁ (2008)
jachting od 2015, 29er od 2023 

LT Optimist 
5 sezón v SPS, více než 100 závodů, 
pódia na pohárech i MČR 

LT RS Feva
1. místo na ME v kategorii mix

LT RS 500
3. místo na MS v kategorii junioři

PETR PELNÁŘ (2008)

jachting od 2016, 29er od 2023
 

LT RS Feva
2. místo MS 2019 U13 
2. místo ME 2022
1. místo MČR 2022
3 x 1. místo Pohár ČR

LT 29er
1. místo série Eurocup 2023 kat. MIX
1. místo MČR 2023
1. místo Pohár ČR 2023



 
 

 
 

 

Pravidelná měsíční zpráva za leden 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída: ILCA 
Trenér: Štěpán Novotný 
Datum: 13.2.2024 
 

• Řešení logistických problémů v rámci zimní přípravy na Mallorce a trenérského zajištění. 
o Bohužel kvůli zdravotním komplikacím nemohla J. Novotná absolvovat první únorový trénink 

na Mallorce, kam měli za pomoci Š. Novotného dovézt šest svazových lodí a motorový člun. 
o Společnou prací se našlo náhradní řešení dopravy, kdy jeden z rodičů byl ochoten soupravu 

na Mallorku dopravit a následně byl zajištěn trenér v podobě V. Teplého.  
o Zimní plán zůstává díky tomu nezměněn a v plánu jsou dvě akce pro ILCA 4 a dvě akce pro 

ILCA 6. 
• Řešení tréninku v Athénách a závodu ME Senior ILCA 7 muži, ILCA 6 ženy a ILCA 6 open muži 
• Logistické řešení dalších akcí v průběhu sezony. 



 

 

 

 

 

Pravidelná měsíční zpráva za leden 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 

Lodní třída: Optimist 

Trenér: Jakub Halouzka 

Datum: 1.2.2024 

 

Organizační, administrativní a technické činnosti: 

• Řešení organizačních záležitostí týkající se lednového tréninku a závodu v Torrevieji 

• Komunikace s rodiči dětí zařazených do SPS 

• Příprava a organizace dalších nadcházejících akcí (Pula, Garda, Portorož) 

• Příprava nominačních kritérií na MS a ME 2024 

• Odvoz svazového člunu a vozíku na servis 
 

Trénink a Trofeo Euromarina Optimist Torrevijeja 

Ke konci ledna se uskutečnila první letošní akce SPS Q. V Torrevieji nás čekal nejprve 4 denní trénink, na který 

navazoval 4 denní závod. V tréninku jsme se nejprve zaměřili na zaopakování všech základích dovedností, jelikož se 

pro většinu jednalo o první trénink po delší pouze.  

 

Následně jsme se soustředili již na konkrétní oblasti. Část tréninku jsme se věnovali obratům a halzám. Také jsme se 

ale věnovali speed testům, při kterých jsme se snažili přijít na to, jak pracovat tělem na vlnách (swellu), které jde z 

jiného směru než vítr. Většinou poslední částí tréninku pak byly rozjížďky s dalšími národy, zejména Poláky a Španěly.  

 



Na této akci jsme se také více věnovali trimu plachty. Nejprve jsme si prošli různé teorie, které jednotlivý výrobci a 

trenéři doporučují, následně jsme je pak na břehu a na vodě zkoušeli v praxi. 

 

Poté nás čekal šestnáctý ročník regaty Trofeo Euromarina Optimist Torrevijeja. V průběhu skoro celého závodu 

panovala nad jižním Španělskem talková výše, takže se prakticky celý závod odjel ve velmi slabém větru.  

Do závodu nastoupila nabitá konkurence závodníků. Z evropské špičky nechyběl takřka nikdo. Z celkových 420 lodí 

zde českou republiku reprezentovalo 8 našich závodníků. Limit této akce pro SPS Q byl 6 dětí. S SPS se akce zúčastnil 

Marek Štolba, Dáda Hrubý, Kuba Lojka, Matilda Košíková, Lili Dymáková a Vláďa Kováč. Max Valenta se akce zúčastnil 

s mezinárodní skupinou 8 days a week a Patrick Štafa s polským klubem z Gyžicka.    

 

Po mnoha hodinách čekání na břehu i na vodě se první den podařilo pro tři skupiny ze čtyř odjet jednu rozjížďku. Ke 

konci rozjížďky se v silném proudu a velmi slabém větru řadě lodí nedařilo dokončit včas, respektive vůbec se 

pohybovat směrem k cíli. Na to nejvíce doplatil Dáda, který nestihl cílový limit.  

Další den byl velmi podobný, byť alespoň proud byl slabší. Čekání od brzkého rána do setmění vyneslo opět jednu 

rozjížďku pro tři skupiny. Z našich si nejlépe si vedl Marek, který po dvou rozjížďkách měl dojezdy 16 a 23 a tudíž měl 

nakročeno do zlaté skupiny. Stabilní dojezdy v půlce pole zaznamenala Matilda. 

 



 

Třetí den byl vítr opět velmi slabý. Komise již na ranním coach meetingu naznačila, že udělají vše proto, aby dnes 

dokončili celkem 4 rozjížďky a byla hotová kvalifikační část závodu. Dojela se tedy nejprve druhá rozjížďka pro 

červenou a bílou skupinu. Poté následovali další dvě rozjížďky v nových skupinách. Bohužel se nám příliš nedařilo. 

Marek obdržel UFD a BFD a naděje na zlatou skupinu se rozplynula. Ostatní se na startech také trápili. Bude potřeba 

ještě hodně zapracovat na startovních manévrech, abychom byli schopní se lépe udržet na čáře i mezi zkušenými 

závodníky. Také rychlost na stoupačku ve slabém větru musíme zlepšit. Na rozdíl od českých závodů zde drtivá 

většina závodníků je daleko aktivnější při práci tělem. Tomu je nutné se přizpůsobit, i ve slabém větru je to holt dřina. 

Zároveň ani občasné penalty od jury by nás neměly vystrašit. 

 

Poslední den se již jelo finále. Všech osm našich závodníků zůstalo v bronzové či emeraldové skupině. V nich odjeli 3 

rozjížďky. Na poslední z nich už začalo dokonce i celkem hezky foukat. V bronzové bojoval na prvních příčkách Marek 

s pár dalšími závodníky, kteří si také z kvalifikace odnesli dvě „písmenka“. Nakonec Marek obsadil  v rámci této 

skupiny třetí místo. Celkově z toho bylo 219. místo. Matilda s Vláďou ve finálových rozjížďkách přidali pár 

„koukatelných“ startů. Mati proto nakonec obsadila 250. místo a Vláďa 262. místo. V bronzové pak ještě bojovala Lili 

a Max. V emeraldové s k pořádné akci probudil Kubík Lojka. Přidal dojezdy 6, 4 a 32. To mu vyneslo celkové 4. místo v 

této skupině. S Kubou jezdil v této skupině ještě Patrick a Dáda.  

I tento závod nám ukázal na čem máme v oblasti jachtařských dovedností zapracovat. Kromě nich nás také brzdí: 

• nedostatečná aerobní vytrvalost 

• obratnost 

• soustředěnost 

 

 



Například Marek má díky fotbalovým tréninkům aerobní vytrvalost dobrou. Řada ostatních na to doplácí. A to i právě 

ve slabém větru, jelikož i tam je potřeba „dřít“. S lepší obratností bychom na lodi byli schopní být více aktivní, pružní, 

ladní. Rychleji bychom se naučili správnou techniku akcelerace či obratu. Soustředěnost také některé významně 

limituje. Něco se zlepší věkem, něco cvičením a hodně by pomohlo omezit různé aktivity, které zkracují schopnost se 

soustředit (tzv. attention span). Například jako Tik tok apod. 

 

Kompletní výsledky: 

1. MUGICA PIÑOL Iker   

2. LLEONART CANTALLOPS Juan 

3. CEBAMANOS Joan Domingo 

… 

219. Marek ŠTOLBA 

250. Matilda KOSIKOVA 

262. Vladimir KOVAC 

287. Liliana DYMÁKOVÁ 

305. Max VALENTA 

325. Jakub LOJKA 

349. Patrick ŠTAFA 

388. David Dáda HRUBÝ 

https://www.torreviejaoptitrophy.com/en/default/races/race-resultsall 

 

 

 

 

 

https://www.torreviejaoptitrophy.com/en/default/races/race-resultsall


 

 

Zápis z jednání Komise Klubů 

Přítomen: Jiří Hýža (JH), Martin Srdínko (MS), Martin Valík (MV), Martin Soušek (MS),  

Omluven: Milan Šorm, Miroslav Holotík 

Neomluveni: Kateřina Vainert, Karel Luksch, Jan Hejna 

Host: Martin Malec (MM), Petr Přikryl (PP), Marek Pavlovský (MP), Miloš Kormunda (MK), Ivo Sláma 

(IS), Barbora Krejčiříková (BK), Jan Krejčiřík (JK), Robert Kába (RK), Radim Vašík (RV) 

Jednání on-line přes Teams 

Jednání proběhlo dle jednacího řádu B09 13.02.2024 prostřednictvím aplikace Microsoft Teams 

 
1. Zajištění bezpečnosti při pořádání závodů 
JH Informoval o záměru vytvořit pracovní skupinu, která připraví doporučení pro zajištění bezpeč-
nosti při pořádání závodů (předpokládaní členové: Václav Brabec, Marek Pavlovský, Robert Kába, 
další členové budou uváženi a osloveni). 
 
2. Registrační řád B3 
Pracovní skupina ve složení Jiří Hýža, Milan Šorm, Radim Vašík, Jan Hejna, Martin Soušek se zabývala 
úpravou Registračního řádu platného od roku 2019 na základě změny stanov ČSJ, jež vešla v platnost 
v 03/2023. Kromě provedených změn bude potřeba ještě zapracovat evidenci zdravotních prohlídek. 
Proto se současná verze nebude předkládat ke schválení následujícímu VV. 
 
3. Soutěžní řád B5 
Pracovní skupina ve složení Jiří Hýža, Milan Šorm, Radim Vašík, Barbora Krejčiříková, Petra Kafková, 
Martin Soušek, Václav Brabce se zabývala úpravou soutěžního řádu především na základě změny sta-
nov z 03/2023. Přepracovaný dokument bude předložen ke schválení následnému VV. 
 
4. Odpověď na žádost Vlastimila Šindýlka o zveřejnění petice na podporu Jachtklubu Poděbrady, 
která vyzývá orgány spravedlnosti a orgány města aby podnikly kroky k nápravě chyb z minulosti. Dle 
komise klubů dopis prezentuje osobní pohled na vzniklou situaci s pozemky klubu, které dle pana Šin-
dýlka byly převedeny do soukromých rukou bývalých členů klubu neoprávněně. Komise klubů nemá 
k dispozici oficiální dokumenty včetně rozhodnutí soudů, které se záležitostí zabývali a nemůže si 
udělat objektivní názor na celou situaci. Přestože nám vzniklá situace spojená s problémy jachtklubu 
Poděbrady není lhostejná, nemůže se ČSJ jachtingu tímto způsobem vměšovat do občansko-právních 
a trestních sporů. 
 
5. Rozpočet kapitoly 3102 RO ČSJ pro rok 2024 
JH prezentoval rozdělení kapitoly 3102 RO ČSJ pro rok 2024 ve výši 516.000CZK, který bude vyplacen 
nově vzniklým RO až po obdržení dotace z NSA.  
 
 



6. Diskuse 
RV vyzval JH k prověření situace ohledně obsazení kategorií u všech krajů pro nadcházející 
LODM2024. Je důležité vzhledem k propagaci jachtingu aby všechny kraje zajistili účast svých závod-
níků ve všech kategoriích. 
JH informoval o změně ve složení Komise Klubů kdy po odstoupení Martina Žižky na vlastní žádost 
nahrazuje v této komisi Martin Valík (člen YC Ústí nad Labem a Předseda rady RO ČSJ Ústeckého a Li-
bereckého Kraje) 
Na dotaz Martina Malce ohledně situace s nájmy Povodím odpověděl JH, že celá záležitost je v řešení 
Karlem Bauerem, který komunikuje s Ministerstvem zemědělství a čeká se na reakci/ výzvu k jednání. 
 
 
 



 
 

 
 
 

Přehled PR leden 2023  
 
1) Hlavní závody a akce propagovány v médiích i na sítích (web, Facebook a Instagram ČSJ) 
 

• MS + MSJ ILCA 6, Argentina – OH kvalifikace – Nová večerní Praha 

• MS ILCA 7, Austrálie – OH kvalifikace + rozhovor Viktor Teplý konec kariéry – iDnes, Sport.cz, ČTK, To je 
senzace, Deníky 

• MS iQFoil, Lanzarote – OH kvalifikace – ČT1 Branky, ČT Sport, Český rozhlas, ČTSA, Deníky, Na startu, 
Nová večerní Praha 

 
Mediální výstupy jsou na: https://www.sailing.cz/jachting-v-mediich 
 
2) E-shop ČSJ – bylo spuštěno objednávání oblečení pro reprezentanty – triko a přetah zdarma, ostatní se 
slevou 
 
3) LinkedIn ČSJ – byly vydány další dva posty Kristýna Piňosová a Viktor Teplý, dále budou vydávány cca 2 
za měsíc. 
 
4) Newsletter pro členy – první vydání v roce 2024 s PF a zprávami ze závěru roku a s pozvánkou na 
přednášky Jachtařské akademie bylo rozesláno 5. 1. 2024. 
 
5) Aktualizace webu ČSJ – byly aktualizovány stránky: reprezentační tým, trenéři, síň slávy, největší 
úspěchy… 
 
6) Probíhala jednání se stávajícími i potenciálními partnery ČSJ 
 
7) Začni s jachtingem – byly aktualizovány stránky, na soc. sítích probíhají promované příspěvky, budou 
pokračovat až do dubna – první vyhodnocení efektivity uděláme na konci února. 
 
8) MMČR mládeže Nové Mlýny – začaly přípravy této akce, jednání s partnery a příprava grafiky 
 
9) Bakalářská práce o ekonomickém potenciálu jachtingu (vztah Čechů k jachtingu, podnikatelské 
příležitosti apod.) – poskytla jsem konzultaci Lucii Vacíkové k bakalářské práci na České zemědělské 
univerzitě v Praze 
 

 
Přehledy: 
 
Sledující Facebook 1. 1. 3 444/31. 1. 3 480 
Sledující Instagram 1. 1. 1 535/21. 1. 1 540 
 

https://www.sailing.cz/jachting-v-mediich


 
 

 
 
 

Dosah příspěvků: 1. 1.–31. 1. 
 
Facebook 

 
Reklama na přednášky Jachtařské akademie a na Začni s jachtingem 

 
Instagram 
 

 
Reklama na přednášky Jachtařské akademie a na Začni s jachtingem 

 
 
 
 
V lednu bylo v českých médiích podle monitoringu médií Anopress publikováno 450 příspěvků se 
zmínkou o jachtingu.  
 
 



 
 

 
 
 

Návštěvnost webu www.sailing.cz: 
 

Měsíc Návštěvy Uživatelé Míra okamžitého 
opuštění 

I.23 19 000 16 000 85,51% 

II.23 18 000 15 000 84,77% 

III.23 27 000 23 000 83,66% 

IV.23 43 000 34 000 80,64% 

V.23 62 000 49 000 79,93% 

VI.23 58 658 47 081 81,63% 

VII.23 Nejsou data  Průměrná doba 
zapojení 

VIII.23 93 000 93 000 25 s 

IX.23 112 000 111 000 23 s 

X.23 97 000 76 000 24 s 

XI.23 55 000 44 000 28 s 

XII.23 26 000 22 000 27 s 

I.24 44 000 36 000 27 s 

 
 
Návštěvnost webu www.zacnisjachtingem.cz: 
 

Měsíc Návštěvy Uživatelé Míra okamžitého 
opuštění 

I.23 72 51 43,06% 

II.23 92 67 44,57% 

III.23 326 280 80,98% 

IV.23 400 329 80,00% 

V.23 222 198 72,52% 

VI.23 220 197 70,00% 

VII.23 Nejsou data  Průměrná doba 
zapojení 

VIII.23 98 88 18 s 

IX.23 83 81 54 s 

X.23 78 62 57 s 

XI.23 47 43 1 min 17 s 

XII.23 24 22 1 min 32 s 

I.24 87 62 1 min 47 s 
Google Analytics, ze kterého tato data čerpáme, přecházel v červenci na nový systém. 
Promo stránky Začni s jachtingem začalo na konci ledna a bude pokračovat do konce dubna, pak v srpnu a v září. 
 

http://www.sailing.cz/
http://www.zacnisjachtingem.cz/


 
 

 
 
 

Plán PR na leden a únor 2024 
 
1) Hlavní závody a akce propagovat v médiích: 
 

• 5.-15.2. MS Fireball Austrálie 

• 16.–23. 2. ME ILCA 7 a 6 Athény – OH kvalifikace 

• 4.-10. 3. MS 49erFX, Lanzarote – OH kvalifikace 

• 4.-9. 3. iQFoil Games Cadiz – OH kvalifikace 

• 15.-23. 3. ME Formula Kite Izrael – OH kvalifikace 

• 29. 3.-6. 4. světový pohár Mallorca – OH kvalifikace pro 49erFX 
 
2) OH Festival jezero Most a LODM 2024 – připravit PR a podílet se na organizaci akcí 
 
3) MMČR mládeže – připravit PR, oslovit partnery, program, ceny 
 
4) Jachtařské podcasty – poptat cenu výroby vlastních, zajistit účast jachtařů v existujících – Radiožurnál 
Sport, ČOV – Proti proudu 
 
5) Začni s jachtingem – pokračovat v promování příspěvků na soc. sítích – připravit vyhodnocení 
 
6) Připravit návrh medailí na MČR 
 
7) Připravit návrh obálky Ročenky 2023 
 
8) Pokračovat v jednání se stávajícími i potenciálními partnery ČSJ 
 
9) Připravit prezentaci PR komise na Valnou hromadu ČSJ a medailonky k oceněním Zlatý a stříbrný 
odznak ČSJ 
 
10) Newsletter pro členy – připravit druhé vydání v roce 2024, mělo by odejít 5. 3. s pozvánkou na Valnou 
hromadu ČSJ, se zprávami ze začátku roku a aktuálními nabídkami partnerů ČSJ 
 
11) Každý měsíc připravit pro VV návrh na ocenění nejlepších výsledků za daný měsíc, zároveň připravit 
samostatný článek na web 
 
12) Příští schůzka PR komise se uskuteční 12. března v 15.00 přes Teamsy. 
 
9. 2. 2024, Eva Skořepová 



 

 

 

Zápis z jednání  
Hladinové záchranné služby ČSJ 

 
Jednání se uskutečnilo dne 1.2.2024 od 20:00 on-line přes MS Teams. 

   
Přítomni: Robert Kába, Jiří Petr, Petr Přikryl, Jakub Rozsypal, Radek Satranský, Josef Sosnovec, 

Martin Soušek, Jan Tlášek, Radim Vašík, Lukáš Vavrla, František Viták  
Nepřítomni: Richard Kafka 

 

 

Program jednání: 

1. Informace z roku 2023 (školení, vyúčtování)  
2. Předpoklad na rok 2024 (školení, rozpočet)  
3. Úprava směrnic a formulář̌ů HZS  
4. Pomůcky pro záchranu HZS  
5. Diskuze 

 

Projednané body: 

1) Robert Kába informoval o proběhnutých školeních HZS v roce 2023. Od krajských náčelníků 
HZS vznikl dotaz, že nemají všichni proškolení členi HZS ještě dodané kartičky HZS. Proběhne 
kontrola vyrobených a dodaných kartiček a dořeší se dodání. 
Dále proběhla informace o čerpání rozpočtu HZS za rok 2023. 
 
2) Byl představen rozpočet pro HZS od ČSJ na rok 2024. Co se týče školení HZS na rok 2024, 
krajští náčelníci zjistí požadavky na školení a doškolení HZS, a předají informaci náčelníkovi HZS 
ČSJ. Podle požadavků budou určeny termíny a místa školení HZS. 
 
3) Náčelník HZS ČSJ Robert Kába předal návrh úpravy směrnic a formulářů pro HZS, které mají 
již delší platnost a potřebují upravit pro nynější potřeby školení členů HZS. Jednotlivý náčelníci 
HZS zapíšou poznámky a připomínky, které se postupně prodiskutují. A na základě dohodnutých 
změn se upraví směrnice i formuláře, a předají se ke schválení VV ČSJ. 
 
4) Na jednání byla probrána situace ohledně vybavení záchranných člunů pomůckami a 
lékárničkami. Vybavení člunů by bylo dobré dovybavit a hlavně sjednotit, s následnou návazností 
na školení HZS, na kterých by se školilo konkrétní použití. Byly představeny dvě vzorové 
lékárničky. Jedna, menší, by měla sloužit na rychlé použití na vodě, druhá větší a vybavenější, je 
již sestavena na rozsáhlejší pomoc na břehu. Centrální použití by též mělo výhodu konkrétnější 
výuky na školení, na přesné vybavení a použití lékárničky. 
 
5) V rámci diskuze byl vznesen dotaz na potřebu a výrobu kartiček HZS. Nedošlo ke shodě zda-li 
kartičky vyrábět, nebo zrušit, tak se k tématu ještě budeme vracet. 

 

 

  
Zapsal: Robert Kába 


